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Από το υπ’ αριθ. 10/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 265/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη πρότασης του  δημοτικού 
συμβούλου Χ.Γεωργιάδη για συζήτηση 
εκτάκτου θέματος 

 
       Σήμερα 12 Ιουνίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 8-6-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ.  Βαφείδης  
4. K. Aσλάνογλου Χ.  Σκουμπόπουλος  
5. Α. Δελαβερίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Δ.  Πέτκος Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Κ. Κόλβατζης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1)  Κατά   τη     συζήτηση     της    υπ’   αριθ.  
14. Π. Πιτούλιας 266/2000  απόφασης   προσήλθε   ο   κ.  Κ.  Κόλβατζης  και 
15. Α. Κεσίδης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
16. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 267/2000  απόφασης 
17. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
18. Χ. Γεωργιάδης 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 272/2000  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
20. Θ.  Σιδηρόπουλος 4) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 276/2000  απόφασης 
21. Ε. Σοφιανίδης προσήλθε   ο κ.   Π. Αγαθαγγελίδης  και αποχώρησε ο κ. Θ.  
22. Ε. Λευκοπούλου Σιδηρόπουλος. 
23. Ι. Ακριβόπουλος 5)   Κατά         τη    συζήτηση    της    υπ’   αριθ.    288/2000  
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή απόφασης     αποχώρησαν   οι    κ.   κ.   Γ.  Ουρσουζίδης, Ε. 
25. Ε. Κουκουρδής Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου. 
26. Γ. Μανακούλης  
27. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Χ. Γεωργιάδη ο οποίος είπε 
στο συμβούλιο ότι : 

Κε Δήμαρχε δεν υπάρχει δρόμος στη Βέροια που να μη σημαίνει 
εγκατάλειψη. Το φρεάτιο της Μητροπόλεως κάναμε 18 μήνες για να το φτιάξουμε. 
Στη Λ.Στρατού κάναμε  20 μήνες. Γιατί υπάρχει τόση καθυστέρηση; Γιατί τέτοια 
εγκατάλειψη στους δρόμους; 

Προχθές ο κ. Γιαννουλάκης σας είπε για την οδό Αμπελοκήπων. Έχετε πάει 
τώρα τελευταία στον Προφήτη Ηλία ή στην Μπαρμπούτα να δείτε τι γίνεται; Δεν 
μπορεί να  κυκλοφορήσει αμάξι. 

Γιαννουλάκης :Κε Δήμαρχε πριν 2 μήνες σας έθεσα μία ερώτηση σχετικά με 
την αποκατάσταση της οδού Αμπελοκήπων. Μου είχατε απαντήσει ότι θα 
επιλαμβανόσασταν ο ίδιος το θέμα  και ότι μέσα στη Μ.Εβδομάδα θα 
προσπαθούσατε ν' αποκατασταθεί η οδός. Δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν έχει γίνει. Ο 
κόσμος είναι αγανακτισμένος από την καθυστέρηση. Πρόσφατα συμπολίτης μας 
έπεσε σε λακκούβα με το μηχανάκι του. Πότε σκοπεύετε ν' αποκαταστήσετε τις 
ζημιές που προκλήθηκαν; 

Δήμαρχος :Κε Γεωργιάδη, δεν υπάρχει καμία εικόνα εγκατάλειψης. Δεν 
έχουμε ευθύνες για το πότε οι ιδιωτικές εταιρείες θα παράξουν το ασφαλτόμιγμα. 

Εάν σε μία πόλη που το οδικό επίπεδο ξεπερνά τα 70 ή 80 χλμ., εντοπίζετε 5 
τρύπες, αυτή είναι η κατάσταση. 

Για  την οδό Αμπελοκήπων είναι εδώ ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ να σας 
απαντήσει. Εγώ δεν ξέρω τι έχει γίνει με την προμήθεια. 

Γεωργιάδης Χρ.:Θέλω να γενικευθεί η συζήτηση. 
Δελαβερίδης :Η ΔΕΥΑΒ το 1999 ξεκίνησε να κάνει το έργο ύδρευσης και 

αποχέτευσης στην οδό Αμπελοκήπων. Λόγω των καιρικών συνθηκών δεν τελειώσαμε  
κι έμειναν γύρω στα 200 μ. Ο δρόμος είναι σε άσχημη κατάσταση. Εμείς θέλαμε ν' 
αποξηλώσουμε την άσφαλτο και να ρίξουμε  ασφαλτοτάπητα από  κράσπεδο σε 
κράσπεδο. Τελικά μετά από παράπονα δημοτών ασφαλτοστρώσαμε τις εγκάρσιες 
τομές κι είχαμε σκοπό να κάνουμε την μηκοτομή. Δυστυχώς ο κ. Καιρίδης, που είναι 
ο μειοδότης του διαγωνισμού, δεν μας έφερε άσφαλτο .Εμείς κατεβάσαμε το δρόμο 
στα προβλεπόμενα εκατοστά για να ριχθεί η άσφαλτος αλλά δεν ήρθε. 

Από την υπηρεσία ζήτησα να απευθυνθεί εγγράφως στον κ. Καιρίδη για να 
έρθει να υπογράψει την σύμβαση, την οποία δεν υπέγραψε . Αύριο θα  έχω 
τηλεφωνική επικοινωνία μαζί του και πιστεύω να έχω νεώτερα .Δεν είναι μόνο η οδός 
Αμπελοκήπων είναι κι άλλοι δρόμοι που πρέπει ν΄ασφαλτοστρωθούν, και δεν 
γίνονται, γιατί δεν υπάρχει ασφαλτόμιγμα. Θα φροντίσω όσο το δυνατόν 
συντομότερα  ν΄ασφαλτοστρωθούν οι δρόμοι που είναι αρμοδιότητα της ΔΕΥΑΒ. 

Γιαννουλάκης :Ο κ. Καιρίδης ήταν μόνος; Δεν υπήρχε άλλος; 
Δελαβερίδης :Ο μειοδότης είναι ένας. Εφόσον μας απαντήσει εγγράφως ότι 

δεν μπορεί να διαστρώσει θ΄αναθέσουμε στον κ. Μπαλλή. 
Ποτουρίδης :Φέτος είχαμε 2 δημοπρασίες : α)της ΔΕΥΑΒ που μειοδότης 

είναι ο κ. Καιρίδης και β) του δήμου που μειοδότης είναι ο κ. Μπαλλής. Δεν άναψαν 
τα καμίνια τους εγκαίρως, για να παράξουν ασφαλτόμιγμα, γιατί δεν υπήρχε 
ενδιαφέρον. 

Οι δημοπρασίες έγιναν νωρίς αλλά σκόπιμα άργησαν να τις υπογράψουν. 
Εμείς επικοινωνούσαμε με τα τηλέφωνα. Τελευταία διά εγγράφου κάλεσα τον κ. 
Μπαλλή κι έστρωσε την οδό προς τον Μαρινόπουλο. Στο εξής έτσι θ΄απευθυνόμαστε 
πια. 

Διά του τύπου ανακοίνωσα στους πολίτες τι συμβαίνει και δεν έχουμε 
ασφαλτόμιγμα. Συνεχώς τα συνεργεία του Δήμου κλείνουν τις λακκούβες που ανοίγει 



η ΔΕΥΑΒ και είναι πάρα πολλές. Την οδό Πιερίων την έχουμε ανοίξει και την 
έχουμε κλείσει σε εκατό σημεία. Η χρονιά που πέρασε είχε  πολλές βλάβες. 
Αποκαταστήσαμε το 99%. Εάν διέφυγε κάτι θα το αντιμετωπίσουμε. 

Πρόεδρος: Κε Γεωργιάδη εμμένετε στην πρότασή σας για γενίκευση της 
συζήτησης; 

Γεωργιάδης :Ναι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του κ. Γεωργιάδη; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, 
Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν να μη γενικευθεί η συζήτηση; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς.  
Η κα Ε. Λευκοπούλου κατά τη διεξαγωγή της ψηφοφορίας απουσίαζε από την αίθουσα. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Γεωργιάδη. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χρήστου Γεωργιάδη 
για συζήτηση εκτάκτως του θέματος σχετικά με την υπάρχουσα κατάσταση οδικών 
δικτύων της πόλης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    265/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
    

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-6-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


